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Hegedűs Lorántné
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér Lászl ó
elnök úrnak,

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Eladják a korábban a Közigazgatási és Igazság űgyi Hivatal által üzemeltetett
üdülőingatlanokat? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Közigazgatási és Igazságügyi Hivatal által üzemeltetett üdül őingatlanokról szóló
1549/2014. (X. 1 .) Kormányhatározat 1 . pontjának c) alpontja felhívja a Miniszterelnöksége t
vezető minisztert, hogy intézkedjen a Kormányrendelettel a Közigazgatási és Igazságügyi

Hivatal üzemeltetésébe került üdülőingatlanok üzemeltetésének megszüntetéséről, valamint
felhívja az emberi erőforrások miniszterét és a Miniszterelnökséget vezető minisztert, hogy
intézkedjen az érintett üdülőingatlanok Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. részére történő
átadásáról .

Tudvalévő volt, hogy az üdülőket üzemeltető cég nem nyereséges, és ennek egyik nyilvánval ó

oka az volt, hogy "szociális üdültetéssel" foglalkozott. A másik pedig, hogy noha több mint
60 ingatlan tartozott hozzá (szállodák, panziók, táborok és vendégházak), ebb ő l csak 25 volt

üdültetésre alkalmas állapotban . Ugyanakkor a többi ingatlan fenntartása is jelentős forrást

igényelt, hiszen például az egyébként üresen álló Kékedi Kastélyszálló őrzése havonta több

mint 800 000 Ft-ba került .

Elgondolkodtató az a tény is, hogy cég felszámolására költött pénzb ől, legalább még két évig



lehetett volna üzemeltetni az eddig is használt üdül őket, s ez idő alatt felelős

vagyongazdálkodási döntést lehetett volna hozni az összes ingatlan tekintetében . Ezzel

szemben a mostani határozatnak az lett a közvetlen következménye, hogy 238 dolgozóna k
adták át a felmondó levelét .

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, mi indokolta a Kormány döntését? Készült-e
hatástanulmány a határozat jövőbeni hatásaival kapcsolatban? Mi lesz az elbocsátott dolgozó k
sorsa? Mi lesz az egykori üdülőingatlanok sorsa miután azok a Magyar Nemzet i
Vagyonkezelő Zrt.-nek átadásra kerülnek?

Várom érdemi válaszát.

Budapest, 2014 . november 3 .

Tisztelettel :

Hegedűs Lorántné
Jobbik
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